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                                                     May 24-26, 2020   Shanghai, China

SNEC 14th (2020) International Photovoltaic Power Generation and 

Smart Energy Conference
Speaker Form
感谢您对SNEC (2020) PV POWER CONFERENCE的支持！请将填写完的演讲嘉宾表格电子版（中英文，将被收录大会资料中）于2020年1月5日前发送至SNEC (2020) PV POWER CONFERENCE组委会秘书处。
为确保会议现场秩序，所有演讲嘉宾请于2020年5月10日前提交现场演讲文稿（幻灯片数量在15页以内），组委会不接受任何以保密为借口的延迟或推脱，因为所有的演讲内容应为可公开信息。此后演讲文稿若有修改，演讲嘉宾需携带该文稿至现场注册处更新。SNEC大会组委会在此郑重承诺，我们不会在任何情况下以任何方式在会议之前公开任何提交上来的材料。
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	王淑娟
Wang  Shujuan
	[image: image2.jpg]~) SNEC 2020

~ 24 PV POWER EXPO







	职务

Position
	专家顾问
Expert Advisor
	

	公司

Company
	中国投资协会能源投资委员会
Investment Association of China Energy Investment Committee
	

	现场联系电话

Mobile for On –site Contact
	13811276098

	E-mail
	78843899@qq.com

	个人简介

Personal Brief Introduction
	自2009年以来，一直专注于光伏行业的工程设计与研究工作，主持过1个省级、3个地市级、3个大型电力央企的光伏产业整体规划；参与了近百个光伏项目的可行性研究编写或评估、施工图设计和图纸评审工作，累计规模超过4GW；完成20多个电站的后评估工作，熟悉项目各个环节的风险因素，在光伏电站工程设计、行业政策分析、光伏产业研究等领域有丰富的经验。

参与多个国家部委组织的光伏相关研究课题。参与两个国家标准的编写，在专业杂志上发表论文30余篇，承担或参与的项目获得2个北京工程咨询协会优秀咨询成果三等奖，1个中国工程咨询协会优秀咨询成果二等奖。
Have been focusing on the engineering design and research of PV industry since 2009, presided over the provincial， municipal ，stated power  enterprises plan on PV industry; Participated in the evaluation of feasibility studies, construction drawing design and drawing review of nearly 100 PV projects, with a cumulative scale of more than 4gw.Completed the post evaluation of more than 20 PV  projects, so familiar with various aspects of risk factors in PV  projects; Have rich experience in engineering design, industry policy analysis,PV industry research.

Participate in photovoltaic related research projects organized by national ministries and commissions. Participated in two national standards; Published more than 30 papers in professional magazines; Won the third prize of excellent consulting results awarded by China Consulting Association and  the  second  prize  awarded   Beijing Engineering Consulting Association.

	请“(”您的议题范畴
	( 创新光伏概念

( 太阳能电池与辅料
( 薄膜
( 钙钛矿
( 光伏制造技术
( 市场发展趋势与障碍

( 石墨烯
	( 光伏系统平衡部件
( 分布式光伏发电与光电建筑一体化
( 漂浮太阳能系统
( 光伏电站智能运维及并网

( “互联网+”智慧能源

( 储能技术与应用
( 其他：(请详述：         )

	演讲题目

Speech Title
	中国光伏市场的机遇与挑战
Opportunities and challenges of China's PV market



	摘要/演讲概要

Abstract/Brief Introduction of the Speech
	对中国光伏技术、市场的现状和未来前景进行分析，对未来的发展趋势及风险点进行预判
Analyze the current situation and future prospect of Chinese PV technology and market;

Predict the future development trend and risk points of PV market.
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